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Referat af beboerrådsmøde d. 18/4 2011 
 

 

Tilstede: Jan, Ane, Maria, Lasse B, Daniel, Signe 

Ikke til stede: Martin, Lasse N 

 

1. Valg af dirigent 

Sarah blev valgt  

 

1.2. Godkendelse af dagsordenen 

 Dagsordenen blev godkendt 

 

2. Meddelelser 

 Ingen meddelelser 

 
3. Nye sager 

3.1. Behandling af ansøgning fra Festudvalget om penge til fodboldmål mm. 

Ansøgning behandles via mail da ikke alle medlemmer af beboerrådet har set 

ansøgning. 

 

3.2. Evaluering af beboermøde 

3.2.1. Indførelse af nye regler i husordenen 

Daniel tilføjer de nye regler til husordenen og sørger for de bliver lagt på 

hjemmesiden 

3.2.2. Renovering af Tarmen 

Intet nyt. Tarmbosserne er initiativtagerne. Beboerrådet foretager sig 

ikke noget på området med mindre det bliver nødvendigt. 

3.2.3. Rengøring af køkkener og fælles arealer 

Ingen ændringer i rengøringen på nuværende tidspunkt. Evaluering igen 

efter rengøringsskemaer er indført. (Martin) 

3.2.4. Forslag om at opsætte sparebrusere  

Grundet stigning i vandforbrug indhentes tilbud på sparerbrusere og 

hanepakninger. (Lasse B) 

 

 

4. Igangværende sager 

4.1. Fornyelse af hjemmesiden (Maria) 

Netudvalget er interesseret i at hjælpe til med dette. Beboerrådet opretter en idé-tråd 

på fb-gruppen. Foreløbige forslag: flere billeder af kollegiet, profil for brugere samt en 

offentlig tilgængelig del af hjemmesiden. 

 

4.2. Mulighed for at nedlægge server-rum (Lasse) 

 Forslag sat på stand-by.  
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5. Evt. 

 Ny mailadresse til beboerrådet da vi får uhyggeligt meget spam. Daniel snakker med 

netudvalget. (Daniel) 

 Indførelse af ’Grønne-linier’ for rengøringsmidler. Ane ser på hvad der bruges pt. og evt. 

mere miljørigtige alternativer. Mulighed for rengøringskursus for rengøringspersonalet. 

(Ane) 

  

 

6. Næste møde 

Mandag d. 30. maj kl. 20.00 


